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Onderwerp Metterwoon

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling in de

cyclus?

Nee

Beleidsterrein Bestuur

Portefeuillehouder Wethouder Lok

Schriftelijke vraag

De Nieuwe Markt wordt op het ogenblik gerestaureerd naar een ontmoetingsplein waar het goed

verblijven en winkelen wordt.

De nieuwe centrumring gaat begin volgend jaar gestalte krijgen.

ln het begin toen de plannen van Mevr. Bakker ontvouwd werden, werd steeds gezegd de markt

(lees: ondernemers) moeten het doen.

Lokale ondernemers, maar ook vastgoedondernemers zouden het moeten doen.

Wereldhave heeft ín de Roselaar op een zeer positieve manier al laten zien dat ze meedoen.

Metterwoon zou ook gaan bewegen als de gemeente Roosendaal wat zou doen.

Onze vraag is:

ls er al iets bekend bij u wanneer Metterwoon iets gaat doen aan het exterieur van de Passage,

zoals beloofd?

Jac Wezenbeek

Raadslid WD Roosendaal

Wij beantwoorden uw vraag als volgt:

Mettenvoon heeft ons op 29 maart jl. geïnformeerd dat voor de gevel van de Passage offertes zijn

aangevraagd en dat Metterwoon hier in 2017 budget voor vrij zal maken.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd

Het college van B wethouders,

erend wethouder Binnenstad


